
Datum: 02.01.2013 
Številka: 032-0011/2012-38 

 
Z A P I S N I K 

 

14. redne seje Občinskega sveta Občine Dobrepolje, ki je bila dne 21.12.2012 
ob 19:00 uri v sejni sobi Občine, Videm 35.  
 
Prisotni člani OS: Roman Bukovec, Joţe Hočevar, Joţe Hren, Tina Kadunc, Franjo 
Kastelic, Marko Marolt, Joţe Miklič, Judita Oblak, Alojzij Palčar, Martina Strnad, Janez 
Škulj in Janez Šporar. 
 
Opravičeno odsotna članica OS: Martina Strnad 
 
Ostali prisotni; OU: Zvone Gosar – tajnik občine, Matjaţ Kovačič - svetovalec za 
pravne in splošne zadeve, Simona Vidic Kastelic – svetovalka za računovodstvo, 
Nevenka Grm Gregorič – Višja svetovalka za okolje in prostor, Tatjana Dečman Ţagar 
– Vodja projektov s področja okolja in gospodarske javne infrastrukture. Mediji: Nejc 
Kolmančič – novinar radia Zeleni Val. 
 
Dnevni red in gradivo so člani občinskega sveta prejeli s sklicem. Gradivo za 
predlagano 3. točko dnevnega reda Odlok o proračunu občine Dobrepolje za leto 
2013 so svetniki prejeli pred sklicem seje; zapisnike odborov in komisij, Sklep o 
Letnem načrtu ravnanja z nepremičnim premoţenjem Občine Dobrepolje za leto 
2013 (čistopis sprememb, dopolnitev in posredovanih pripomb za drugo branje), 
spremenjeno različico besedila Sklepa o soglasju k postavitvi obore za rejo divjadi, 
ter amandmaje ţupana k Odloku o proračunu občine Dobrepolje za leto 2013, so 
člani Občinskega sveta prejeli pred začetkom seje.  
 
Na podlagi liste prisotnih je bilo ugotovljeno, da je na seji prisotnih 11 članov 
Občinskega sveta Občine Dobrepolje.  
 
Sejo je vodil ţupan Janez Pavlin. 
 
Ţupan je predlagal razširitev dnevnega reda z novo točko št. 5. - Sklep o potrditvi 
Dokumenta identifikacije investicijskega projekta "Kanalizacija Ponikve, I. faza, 2. 
etapa" in o potrditvi investicijskega programa za investicijski projekt "Kanalizacija 
Ponikve, I. faza, 2. etapa"; ostale točke in sklepi dnevnega reda pa se ustrezno 
preštevilčijo. 
 
O dnevnem redu sta razpravljala J. Hren in A. Palčar. 
Predsednik Odbora za kmetijstvo A. Palčar je predlagal, da naj se predlagana 7. 
točka dnevnega reda t.j. Sklep o soglasju k postavitvi obore za rejo divjadi, saj v 
predlogu ni v celoti upoštevane pripombe odbora oz. popravljenega besedila 
sklepa, ki ga je pripravil Odbor za kmetijstvo zato je občinskemu svetu predlagal, 
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da se ta točka umakne iz dnevnega reda. Tako je na pobudo svetnika, pred 
glasovanjem o dnevnem redu, dal ţupan na glasovanje naslednji predlog 
 
S K L E P A št. 1a/14R/2012: 
Umik predlagane 7. točke iz dnevnega reda – Sklep o soglasju k postavitvi obore 
za rejo divjadi. 
 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 
»ZA« je glasovalo 6 članov sveta. 
»Proti so glasovali 3 člani sveta. 

 
Sklep je bil sprejet.  
 
 
Tako je po glasovanju upošteval sprejet sklep o umiku predlagane 7. točke 
dnevnega reda, ostale točke dnevnega reda pa se ustrezno preštevilčijo, ter tako 
predlagal Občinskemu svetu v glasovanje o sprejemu naslednjega predloga 
  
S K L E P A št. 1/14R/2012: 
Sprejme se naslednji dnevni red: 
 
1. Potrditev zapisnika 13. redne seje; 
2. Poročilo o izvedenih in planiranih delih v občini in sklepih; 
3. Odlok o proračunu Občine Dobrepolje za leto 2013 z načrtom razvojnih 
programov za obdobje 2013 do 2016, 2. obravnava; 
 3.1. Sklep o spremembah in dopolnitvah Letnega načrta ravnanja z 
nepremičnim premoţenjem Občine Dobrepolje za leto     2013; 
 3.2. Sklep o spremembah Letnega programa športa v Občini Dobrepolje za leto 
2013; 
4. Pravilnik o oddajanju prostorov organizacijam ali ustanovam, ki delujejo v okviru 
javne mreţe za opravljanje zdravstvene ali socialne dejavnosti na podlagi koncesije; 
5.        Sklep o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta "Kanalizacija 
Ponikve, I. faza, 2. etapa" in o potrditvi investicijskega programa za investicijski projekt 
"Kanalizacija Ponikve, I. faza, 2. etapa"; 
6. Sklep o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnih zemljišč v 
Občini Dobrepolje za leto 2013; 
7. Pobude in vprašanja; 
8. Razno. 

 
Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 
»ZA« je glasovalo 11 članov sveta. 
»Proti je glasovalo 0 članov sveta. 
Dnevni red je bil sprejet.  

 
Ad. 1) Potrditev zapisnika 13. redne seje 
 
Gradivo za to točko so člani občinskega sveta Občine Dobrepolje prejeli s sklicem 
seje. Pisno pripombo na zapisnik je predhodno podala odsotna svetnica Martina 
Strnad. Ţupan je pripombo prebral občinskemu svetu.  
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O zapisniku 13. redne seje je razpravljal Alojzij Palčar, ki je podprl pripombo 
svetnice M. Strnad, ter opozoril na napako na 3. strani pri navedbi omembe 
zaključka komasacije, kjer naj bi bilo pravilno navedeno zaključek komasacije v 
obrtni coni Predstruge. Ţupan je povedal, da se bo upoštevalo podani pripombi na 
zapisnik, ter ob upoštevanju podanih pripomb dal na glasovanje naslednji predlog 
sklepa:  
 
S K L E P A št. 2/14R/2012: 
Sprejme se zapisnik 13. redne seje Občinskega sveta Občine Dobrepolje. 
 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 
»ZA« je glasovalo 10 članov sveta. 
»PROTI« je glasovalo 0 članov sveta. 
 

Zapisnik 13. redne seje Občinskega sveta Občine Dobrepolje je sprejet. 
 
 
O zapisniku 11. redne seje so razpravljali: Marko Marolt, Roman Bukovec, Alojzij 
Palčar in Judita Oblak. 
 

Ad. 2 )Poročilo o izvedenih in planiranih delih v občini in sklepih 
 
Seznam sklepov 13. redne seje Občinskega sveta Občine Dobrepolje, so kot 
gradivo prejeli občinski svetniki s sklicem seje. Ustno obrazloţitev aktivnosti od 
pretekle seje je na seji podal ţupan.  
 
V razpravo so se vključili: Alojzij Palčar, Judita Oblak, Roman Bukovec in Marko 
Marolt.  
 
A. Palčar je ţupana opozoril, da svetniki pri tej točki niso prejeli tekstualnega 
poročila za aktivnosti, katere je uvodoma predstavil ţupan, ter da svetniki še 
vedno niso prejeli terminskega plana glavnih investicij za kar je občinski svet tudi 
sprejel sklep. Ţupana je tudi povprašal, ali bodo uvedene kakšne sankcije za tiste, 
ki so pripravljali razpisno dokumentacijo za šolsko kuhinjo, glede na to da je 
zadeva na reviziji padla, saj naj bi pripravljavec razpisne dokumentacije omogočil 
napake v predhodno nastavljeni formuli za obračun.  
 
Svetniki so ţupana tudi opozorili naj se ponovni razpis izvede pravočasno, ter naj 
dela potekajo v času počitnic, saj bi bile s tem nemotene šolske dejavnosti, 
upoštevati pa je treba tudi dejstvo, da je lahko veliko otrok občutljivih na prah, ki bi 
se pojavljal ob obnovi šolske kuhinje. Svetniki so ţupanu tudi predlagali, da naj se 
stroški investicije, glede na predvidene, zmanjšajo. Podali so tudi pobudo, da v 
kolikor je moţno, da bi se v pogodbo vneslo kakšno klavzulo, s katero bi 
pripravljavec dokumentacije dobil plačilo šele ob pogoju dobro pripravljenega 
projekta.  
 

Ad. 3) Odlok o proračunu Občine Dobrepolje za leto 2013 z načrtom razvojnih 
programov za obdobje 2013 do 2016, 2. obravnava; 

3.1. Sklep o spremembah in dopolnitvah Letnega načrta ravnanja z 
nepremičnim premoženjem Občine Dobrepolje za leto     2013; 
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 3.2. Sklep o spremembah Letnega programa športa v Občini 
Dobrepolje za leto 2013; 

 
 
Gradivo za to točko dnevnega reda so svetniki prejeli pred sklicem seje, Sklep o 
Letnem načrtu ravnanja z nepremičnim premoţenjem Občine Dobrepolje za leto 
2013 (čistopis sprememb, dopolnitev in posredovanih pripomb za drugo branje), 
pa so prisotni prejeli pred začetkom seje.  
 
Uvodoma je ţupan prisotnim predstavil podane pripombe na Predlog Odloka o 
proračunu za leto 2013, ki jih je prejel od posameznih vaških odborov, svetnikov 
oz. svetniških skupin, ter povedal katere pripombe je upošteval za pripravo Odloka 
v drugem branju. Svetnike seznanil z 4 amandmaji, ki jih v proceduro vlaga kot 
ţupan in so označeni kot amandmaji z zaporednimi številkami od 1 do 4.  
Prav tako je bil vloţen amandma s strani skupine svetnikov s prvo podpisanim 
Markom Maroltom, kateri se je evidenčno označil kot amandma št. 5.  
Vsi vloţeni amandmaji so bili na seji v pisni obliki razdeljeni prisotnim svetnikom. 
 
V razpravo so se vključili: Marko Marolt, Joţe Hren, Judita Oblak, Alojzij Palčar in 
Janez Škulj. 
 
Roman Bukovec je prisotne opozoril, da v zvezi z razpolaganjem z nepremičnim 
premoţenjem ni enotnega tolmačenja kako je urejeno glede razpolaganja s 
parcelami, ki imajo status javnega dobra. 
 
Ţupan je odredil 10 minutni odmor. Seja se je nadaljevala ob 20.37 uri.  
 
A. Palčar je povedal, da se naj pri prodaji posameznih vrst zemljišč upošteva 
veljavno zakonodajo, tako se tudi zemljišč s statusom javno dobro ne sme prodati, 
ampak je najprej potrebno narediti izvzem iz javnega dobra, nato pa te parcele 
uvrstiti v plan prodaje.  
Povedal je, da se sredstva za mednarodno sodelovanje za otroški pevski zbor ni 
preneslo na kulturo, prav tako ni predloţenega gradiva o letnem programu  
vzdrţevanja javnih cest s finančno konstrukcijo. Po njegovem mnenju so transferni 
prihodki iz strani drţave precenjeni in nerealni, poleg tega pa se naj tudi nebi 
vedelo kolikšno bo zadolţevanje.  Opozoril je, da predvidena razprodaja 
nepremičnin ni v skladu s uredbo, tako bi lahko prodana nepremičnina bila lahko 
sporna in se lahko ta pravni posel izpodbija. Prodajalo naj bi se tudi javno dobro, s 
katerim se nebi smelo razpolagati. Prav tako ni predloţenih skic nepremičnin, s 
katerimi se bo razpolagalo. V proračunu ni upoštevanih ugotovitev nadzornega 
odbora v zvezi oddajo stanovanj, oz. izterjave dolgov.  
 
J. Oblak je izpostavila predlog svetniške skupine SDS za zmanjšanje sredstev za 
izgradnjo telekomunikacijske kanalizacije v Ponikvah, saj je bilo predhodno 
povedano, da izgradnja le te naj nebi predstavljala velik strošek za občino, ampak 
bi večji del stroškov nosil telekom. 
Ţupan je odgovoril, da je na videmskem hribu Telekom prispeval cevi in pokrove 
jaškov, ter da se je pričakovalo, da bo v Ponikvah tudi prispeval določen material. 
Dodaja tudi, da bi v primeru, da bi Telekom prispeval material je to potrebno tudi 
vgraditi, kar pa tudi potegne za seboj določene stroške. 
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Prisotni svetniki so razpravljali tudi o predvidenem zadolţevanju v letu 2013 in 
opozorili, da naj se občina čim manj zadolţi oz. kakšna bo predvidena obrestna 
mera v primeru zadolţevanja. 
 
Po razpravi je sledilo posamezno glasovanje o vseh predlogih vloţenih 
amandmajev, zato je dal ţupan na glasovanje naslednje predloge sklepov in sicer: 

- SKLEPA št. 3a/14R/2012: 
Sprejme se Amandma 1 k Odloku o proračunu Občine Dobrepolje za leto 
2013 z načrtom razvojnih programov za obdobje 2013 do 2016, 2. obravnava; 
katerega predlagatelj je župan Janez Pavlin. 

 
Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 
»ZA« je glasovalo 11  članov sveta. 
»PROTI« je glasovalo 0 članov sveta. 

 
Sklep je bil sprejet. 
 

- SKLEPA št. 3b/14R/2012 
Sprejme se Amandma 2 k Odloku o proračunu Občine Dobrepolje za leto 
2013 z načrtom razvojnih programov za obdobje 2013 do 2016, 2. obravnava; 
katerega predlagatelj je župan Janez Pavlin. 

 
Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 
»ZA« je glasovalo 11  članov sveta. 
»PROTI« je glasovalo 0 članov sveta. 
 
Sklep je bil sprejet. 

 
- SKLEPA št. 3c/14R/2012 

Sprejme se Amandma 3 k Odloku o proračunu Občine Dobrepolje za leto 
2013 z načrtom razvojnih programov za obdobje 2013 do 2016, 2. obravnava; 
katerega predlagatelj je župan Janez Pavlin. 

 
Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 
»ZA« je glasovalo 9  članov sveta. 
»PROTI« je glasovalo 0 članov sveta. 
 
Sklep je bil sprejet. 

 
- SKLEPA št. 3d/14R/2012 

Sprejme se Amandma 4 k Odloku o proračunu Občine Dobrepolje za leto 
2013 z načrtom razvojnih programov za obdobje 2013 do 2016, 2. obravnava; 
katerega predlagatelj je župan Janez Pavlin. 

 
Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 
»ZA« je glasovalo 10  članov sveta. 
»PROTI« je glasovalo 0 članov sveta. 
 
Sklep je bil sprejet. 

 
- SKLEPA št. 3e/14R/2012 



 6 

Sprejme se Amandma 5 k Odloku o proračunu Občine Dobrepolje za leto 
2013 z načrtom razvojnih programov za obdobje 2013 do 2016, 2. obravnava; 
katerega predlagatelj je skupina svetnikov s prvopodpisanim Markom 
Maroltom. 

 
Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 
»ZA« je glasovalo 11  članov sveta. 
»PROTI« je glasovalo 0 članov sveta. 
 
Sklep je bil sprejet. 

 
Pred glasovanjem o predlogu Odloka o proračunu Občine Dobrepolje za leto 2013 
z načrtom razvojnih programov za obdobje od 2013 do 2016, v drugi obravnavi je 
Judita Oblak, zaradi odsotnosti predsednice Statutarno-pravne komisije povedala 
mnenje komisije, kjer jo je predvsem zanimalo, ali so pravilno navedeni zakonski 
in podzakonski akti, ki so podlaga za sprejem tega odloka.  
Na vprašanje svetnika J. Škulja, ali bo v Sklep o Letnem načrtu ravnanja z 
nepremičnim premoţenjem Občine Dobrepolje za leto 2013 vključena tudi 
odprodaja dela parcele št.  19/2 k.o. Cesta, je direktor občinske uprave Z. Gosar 
povedal, da se bo prej omenjeno parcelo upoštevalo pri glasovanju, saj se jo  
vključi v Sklep o Letnem načrtu ravnanja z nepremičnim premoţenjem Občine 
Dobrepolje za leto 2013.  
Po mnenju A. Palčarja Sklep ni pripravljen v skladu z uredbo, ki govori kako mora 
biti pripravljen ta Sklep, ki je kot priloga proračuna. Svetnik je podal tudi 
obrazloţitev svojega glasu glede na predlagan odlok, kjer je med drugim povedal, 
da so po njegovem mnenju v Proračunu predvideni večji prihodki, kot bodo v 
resnici; nejasno naj bi bilo navedeno zadolţevanje, saj DIIP prikazuje večje 
zneske kot NRP.  
  
Sledilo je glasovanje o naslednjih predlogih sklepov in sicer: 

- SKLEPA št. 3/14R/2012 
Občinski svet Občine Dobrepolje sprejema Odlok o proračunu Občine 
Dobrepolje za leto 2013 z načrtom razvojnih programov za obdobje od 2013 
do 2016, v drugi obravnavi. 

 
Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 
»ZA« je glasovalo 10  članov sveta. 
»PROTI« je glasoval 1 član sveta. 

 
Sklep je bil sprejet.  
 

- SKLEPA št. 4/14R/2012 
Sprejme se Sklep o spremembah in dopolnitvah Letnega načrta ravnanja z 
nepremičnim premoženjem Občine Dobrepolje za leto 2013. 

 
Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 
»ZA« je glasovalo 10  članov sveta. 
»PROTI« je glasoval 1 član sveta. 

 
Sklep je bil sprejet. 
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in 
- SKLEPA št. 5/14R/2012 

Sprejme se Sklep o spremembah Letnega programa športa v Občini 
Dobrepolje za leto 2013. 

 
Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 
»ZA« je glasovalo 11  članov sveta. 
»PROTI« je glasovalo 0 članov sveta. 

 
Sklep je bil sprejet. 
 

Ad. 4) Pravilnik o oddajanju prostorov organizacijam ali ustanovam, ki delujejo v 
okviru javne mreže za opravljanje zdravstvene ali socialne dejavnosti na podlagi 
koncesije; 
 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Predsednik odbora za druţbene dejavnosti F. Kastelic je predstavil mnenje 
odbora. 
 
V razpravo sta se vključila: Alojzij Palčar in Joţe Hočevar. 
 
Mnenja razpravljavca sta si bila nasprotujoča: A. Palčar je menil, da je smiselno 
sprejeti ta pravilnik, saj to omogoči, da se najemnina, ki jo plačuje zavod Sv. 
Terezije ministrstvu, zmanjša. Svetnik J. Hočevar pa je bil mnenja, da ima občina 
ţe urejena najemna razmerja in da takšnega pravilnika, za svoje potrebe ne 
potrebuje. 
 
Po krajši razpravi je dal ţupan na glasovanje naslednji predlog: 
SKLEPA št. 6/14R/2012 
Sprejme se Pravilnik o oddajanju prostorov organizacijam in institucijam v 
okviru javne mreže zdravstveno socialne dejavnosti na podlagi koncesije. 

 
Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 
»ZA« je glasovalo 10  članov sveta. 
»PROTI« je glasoval 1 član sveta. 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
Ad.5) Sklep o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta "Kanalizacija 
Ponikve, I. faza, 2. etapa" in o potrditvi investicijskega programa za investicijski projekt 
"Kanalizacija Ponikve, I. faza, 2. etapa"; 
 
Gradivo za to točko dnevnega reda so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Obrazloţitev pri tej točki dnevnega reda je podala Tatjana Dečman-Ţagar, ki je 
prisotnim svetnikom prikazala tudi power point predstavitev.     
 
V razpravo se je vključil Alojzij Palčar. 
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Razpravljavca je predvsem zanimalo, kdaj bodo vaščani Ponikev seznanjeni, kako 
se bo izračunalo komunalni prispevek, ki ga bodo vaščani plačali in na kakšni 
osnovi bo obračunan.  
Ţupan je obrazloţil, da se bo izračun opravil po formuli v skladu s programom 
opremljanja, ki se ga bo sprejelo.  
 
Po krajši razpravi je dal ţupan na glasovanje predlog: 
S K L E P A št. 7/14R/2012: 
Sprejme se Sklep o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega 
projekta »Kanalizacija Ponikve I. faza, 2. etapa« in o potrditvi Investicijskega 
programa za investicijski projekt »Kanalizacija Ponikve, I. faza, 2. etapa«. 
 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 
»ZA« je glasovalo 11  članov sveta. 
»PROTI« je glasovalo 0 članov sveta. 
 
Sklep je bil sprejet. 

 
Ad. 6 Sklep o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnih zemljišč v 
Občini Dobrepolje za leto 2013; 
 
Gradivo za to točko dnevnega reda so člani sveta prejeli s sklicem seje.  
 
Kratko obrazloţitev je podal ţupan, kjer je predlagal, da se znesek točke za 
izračun nadomestila za uporabo stavbnih zemljišč v Občini Dobrepolje za leto 
2013, v primerjavi z letom 2012, nebi spremenil. 
 
V razpravo so se vključili Alojzij Palčar, Marko Marolt in Franjo Kastelic. 
 
Večinsko mnenje razpravljavcev je bilo, da bi bilo prav, da bi se vrednost točke 
uskladila z rastjo inflacije, tako da se znesek točke postopoma zvišuje in za 
občane ne pomeni nenadnega šoka, ki bi nastal, če bi cene nekaj časa mirovale, 
nato pa občutno poskočile.   
A. Palčarja je tudi zanimalo, kje so razvidni finančni izračuni, da ni potrebe po 
višanju cene. Po njegovem mnenju naj bi bil to edini davek o katerem občina 
samostojno odloča. Prav tako ga je zanimalo kako se spoštujejo zahteve oz. 
priporočila nadzornega sveta, ki je revidiral obračunavanje tega davka. V kolikor 
občina ni upoštevala priporočila nadzornega sveta, naj nebi ravnala zakonito niti 
gospodarno. Prav tako je podal pobudo, da bi bilo prav, da bi se davek 
obračunaval različno ali gre za fizične ali pravne osebe, in ob upoštevanju pogoja 
kje je lokacija nepremičnine za katero se odmerja davek (razdelitev na t.i. cone).  
 
Po razpravi je ţupan povedal, da se glede na večinsko mnenje razpravljavcev, pri 
Sklepu o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnih zemljišč v 
Občini Dobrepolje za leto 2013 upošteva tudi povečanje cene v skladu z inflacijo, 
ter dal na glasovanje naslednji predlog 
S K L E P A št. 8/14R/2012: 
Občinski svet Občine Dobrepolje sprejme Sklep o vrednosti točke za izračun 
nadomestila za uporabo stavbnih zemljišč v Občini Dobrepolje za leto 2013 
in se uskladi s stopnjo inflacije. 
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Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 
»ZA« je glasovalo 11  članov sveta. 
»PROTI« je glasovalo 0 članov sveta. 
 
Sklep je bil sprejet. 

 
Ad. 7) Pobude in vprašanja 
 
Pod to točko ni bilo razprave. Je pa svetnik A. Palčar ţupanu predal gradivo, v 
obliki pred pripravljenih predpisov, ki naj bi jih občinski svet sprejemal. Prav tako je 
na ţupana postavil vprašanje, s katerim je spraševal kdaj bo prejel odgovor na 
elektronsko sporočilo, ki se je nanašalo na povračilo stroškov in ki ga je 
posredoval preko interneta. Prav tako je podal pobudo, da bi občina v sejni sobi 
omogočila dostop do brezţičnega internetnega omreţja.  
 
Ad. 8) Razno 
 
Pod to točko je ţupan občinske svetnike povprašal ali so za to, da bi se seje 
Občinskega sveta video (slikovno) snemale.  
Pri tem so bili svetniki večinskega mnenja, da se seje Občinskega sveta video ne 
snemajo. 
 
Seja je bila snemana. 
Seja je bila zaključena ob 22.00 uri. 

 
Zapisnik vodil:       

         Matjaž Kovačič               ţupan      
     Janez Pavlin 


